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We wtorek 4 czerwca odbyło się  spotkanie Związków Zawodowych z Dyrektorem. Omówiono sprawy związane z
regulaminem funduszu socjalnego, gdzie nadal brak jest zgody na przyznanie uprawnień w zakresie dystrybucji
środków przedstawicielowi pracodawcy. Ponadto Związki wystąpiły o wypłatę ekwiwalentu wekendowego. W sprawie
wzrostu wynagrodzeń w 2013r podtrzymane zostało przez Dyrektora dotychczasowe stanowisko.Nie przewiduje ono
podwyżek w ciągu najbliższych kilku lat. Dyrektor nie odniósł się do naszych propozycji zgłoszonych ponad miesiąc
temu. W związku z tym ustalono, że w ramach (trzech) sporów zbiorowych spisane zostaną do 18 czerwca protokoły
rozbieżności, a następnie wybrany zostanie mediator (z uwzględnieniem trzech sporów zbiorowych). Decyzję co do
losów poszczególnych sporów podejmą jego strony.Proponujemy jako rekompensatę za brak podwyżek umieszczanie
tabliczek z nazwiskami pracowników sponsorów na nowym budynku PGE GiEK S.A. 
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